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Sektionsmöte Strands IF Friidrott 2024-03-13 
 

Plats: Skeppet på Kattvikskajen kl. 19.00–20.30  

Närvarande: Anna, Anders, Camilla, Adelina, Ewa. Inbjudna denna gång är även tränarna. Deltar gör 
Lina, Terese, Tomas, Anton, Helena. 
Frånvarande: Från styrelsen: Micke 
 

Mötet öppnas Anna hälsar välkommen! 
Mötessekreterare  Ewa N A 
Dagordning Information och samtal om vår verksamhet (ex. innehåll, förutsättningar, 

på gång) 
 

Blodomloppet  20 maj 2024. 
 Allmän info om arrangemanget. Lokal styrgrupp, central grupp. 
 Betydelsen av loppet – uppmärksamma/främja blodgivning, 

hälsofrämjande, en positiv händelse för Hudiksvall, ger fin ekonomisk 
förutsättning för vår verksamhet. 

 Många funktionärer behövs, de allra flesta under en mycket 
begränsad tid i nära anslutning till loppet. Bemanningslista för 2024 
håller på att utformas. En grund finns som behöver fyllas på med 
personer från de olika grupperna. 
 

Marknadsstädning  Sön 8 sep har friidrotten pass som ska bemannas. Även detta är en 
inkomstkälla för friidrotten. Städningen brukar gå fort och vara 
ganska kul när man hjälps åt.  
 

Huvudstyrelsens 
årsmöte 

 Ny sektionsstyrelse för friidrotten kommer att presenteras årsmötet 
14 mars: Micke slutar. Terese kommer in. Övriga fortsätter (Adelina 
utifrån förutsättningar om flytt till Umeå). 
 

Tränarutbildning  Utbildning för 7-10 år på gång. Utbildningen är webbaserad + en 
fysisk träff 20 april kl. 9-18. Positivt om några anmäler sig. 
Utbildningen är gratis för deltagare. Resa likaså, men bra och kul om 
deltagare samåker. Senaste anmälan 14 april.  
 

Kläder  Webshop öppnar snart. Tränings- och tävlingskläder förstås, men 
även kläder att köpa för andra som vill stödja föreningen. 
 

Inför sommaren  Glysis kommer att bokas fr.o.m. 6 maj. 
 Tränare och ledare är den viktigaste förutsättningen för föreningens 

verksamhet. Grupperna formas lite olika utifrån förutsättningar med 
ledare och antalet aktiva. Ofta har förändringar i grupperna skett 
efter sommaren. I år planeras för viss justering innan sommaren. 
 

Ekonomiska riktlinjer  Info om gällande riktlinjer. Det finns en för barn- och ungdomar och 
en för vuxna. Ligger även på Laget.se. 
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Friidrottsskola  Ett tillfälle att marknadsföra friidrotten som en rolig och bra form av 
träning. Idé om att i sommar testa att bjuda in till prova-på-kvällar 
(istället för en flerdagarsvariant) framkommer. Lina och Adelina 
spånar kring förslag på upplägg för detta och återkommer. 

 
Förfrågan från 
Håstaskolan 

 Önskemål kommit att representanter från friidrotten skulle kunna 
komma och leda friidrottsträning vid något tillfälle. Det känns som 
något vi skulle kunna nappa/ställa upp på. Anton och Adelina ställer 
sig positiva till att bidra i detta.  
 

Mötet avslutas Tack till 
- alla för fint engagemang 
- Helena för att vi fick vara i och se de nya fina lokalerna 
- Adelina för gott fikabröd 
 

 


